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Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012 . év i
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani a z
egészségügyért viselt felelősségi körében Balog Zoltán miniszter úrho z

„Új gyógymódok késve? ”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

2017. január elsejétől 15 új, innovatív terápiás szer fog az onkológiai betegek rendelkezésér e
állni . Ezt ígérte a szaktárca a tavalyi évben. A valóságban azonban az történt, hogy mindössz e
6 ilyen szer került be a támogatott gyógyszerek körébe, és azok is csak február elsejét ő l . A többi
gyógyszer támogatására pedig ennél is többet kellett várni .

Átlagosan 3,7 évbe kerül, az Innovatív Gyógyszergyártók Egyesülete szerint, mire az új
onkológiai gyógyszereket befogadják és akár további fél évbe is beletelhet mire ezek a
gyógyszerek eljutnak a betegekhez .

Ez rendkívül hosszú idő , fő leg az ilyen tíusú betegségek esetén .

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat :

1. Mi az oka annak, hogy a saját ígéretükhöz képest 40 hónapos csúszással vezetik b e
ezeket a gyógyszereket, ha a törvény 90 napos határid őt ír elő?

2. Mi az oka annak, hogy az elfogadási procedúra ilyen rendkívül hosszú?



3. Miért és mi alapján tettek különbséget a februárban már támogatottnak min ősített és a
többi gyógyszer között?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2017. május A .

Dr. Szakác Lászl ó

országgyűlési képviselő

(MSZP)
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